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Érkezett : 2017 JÚN 2 6.
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Hány sportlőtér szűnt meg 2010 óta Magyarországon? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon számos lőteret üzemeltetnek/üzemeltettek sportegyesületek. Ezek száma
folyamatosan csökkenő tendenciát mutat .

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdésre :

• Pontosan hány sportl őtér üzemel jelenleg Magyarországon? Kérem az adatoka t
megyénkénti bontásban adja meg .

• 2010 és 2017 között hány sportl őtér szűnt meg Magyarországon? Kérem az adatokat
évenkénti és megyénkénti bontásban adja meg .

• Hány sportlőtér/sportlövő egyesület részesül jelenleg állami támogatásban? Kérem ,
nevezze meg az egyesületeket és a 2017 . évi támogatás mértékét .

Budapest, 2017 . június 26 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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